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~ Παρακαθήμενοι
Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας

Θέματα

1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με την
υπογραφή των παρόντων μελών.

2. Συνάντηση με πpοσωπικό

Ο πρόεδρος καλωσόρισε τα μέλη του προσωπικού που παρίσταντο στην συνεδρία και
εξέφρασε την ικανοποίηση των μελών για την παρουσία τους. Για όσους δεν παρέστησαν

.-------. εξέφρασε την λύπη του. Κάλεσε δε όλους όσους έχουν κάτι εποικοδομητικό να πουν για την
βελτίωση των προσφερόμενων υπηρεσιών να το πράξουν. Από όσους έλαβαν τον λόγο
ακούστηκαν οι ακόλουθες εισηγήσεις:

• ••••• Χρειάζεται να δοθεί μεγαλύτερη έμφαση στην παραλία
• ••••• : Χρειαζόμαστε υδροφόρα για πότισμα φυτών
• •••••••• Καθαρισμός δρόμου από πλαστικά
• Στάλα Αχιλλέως: Κλαδέματα επί των Αμπελώνων πρέπει να απομακρυνθούν
• Χάρης Στυλιανίδης: Ανέλυσε τις ενέργειες που έχει προβεί το ΚΣ από τη μέρα

ανάληψης των καθηκόντων του που εστιάζονται στα ωφελήματα του προσωπικού.
Καταληκτικά ζήτησε από το προσωπικό να εργάζονται χωρίς μουρμουρητά και τα
παράπονα τους να γίνονται στον Γραμματέα.

• Αντρέας Θεοδούλου: Σιwφώνησε αυόλυτ~
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• Αντρέας Φιλίππου: Ζήτησε από προσωπικό να δώσει περαιτέρω εισηγήσεις για

βελτίωση των προσφερόμενων υπηρεσιών
• Κυριάκος Ψωματής: Τόνισε την ανάγκη να γίνονται σεβαστές οι οδηγίες του επιστάτη

από το προσωπικό.
• Μάρκος Φουτάς: Ακούγονται παράπονα από τον κόσμο για τον τρόπο που

εργάζονται ή δρουν διάφορα μέλη του προσωπικού
• •••••• Παρακάλεσε το προσωπικό να μην παίρνει και να φέρνει λόγια που

χαλούν τις καλές σχέσεις μεταξύ τους
• Ζήτησε από τα μέλη να ξεκαθαρίσουν με απόφαση κατά πόσο θα

γίνονται δεκτές κρατήσεις γηπέδου για γάμους το 2021.

Ο Πρόεδρος συνοψίζοντας ξεκαθάρισε την υπάρχουσα ιεραρχία (Κοινοτικό Συμβούλιο,
Πρόεδρος, Γραμματέας, Υπεύθυνους Τμημάτων) ο καθένας να γνωρίζει τον ρόλο που
έχει αναλάβει και σε κάθε ενέργεια μας να έχουμε σαν γνώμονα το καλώς νοούμενο
συμφέρον της Κοινότητας μας. Τόσο το καλό όσο και το κακό φαίνονται.
Να αποστέλλεται το εβδομαδιαίο πρόγραμμα των υπαλλήλων στα μέλη

3. Αγορά υπηρεσιών και αγαθών

Από συζήτηση που έγινε επί του θέματος τα μέλη ομόφωνα κατέληξαν σε δύο βασικές
αρχές:

• Όλες οι αγορές θα πρέπει να έχουν την έγκριση του συμβουλίου είτε μέσω
προϋπολογισμού είτε μέσω ειδικής απόφασης

• Θα γίνονται μέσα από λίστα εγκεκριμένων προμηθευτών ( είδε λίστα Γ. Ελεγκτή) είτε
με προκήρυξη προσφορών.

4. Διάφορα θέματα

Έγινε συζήτηση διαφόρων θεμάτων και πάρθηκαν οι ακόλουθες αποφάσεις:

4.1 Η στάση λεωφορείων στου κάμπους μπορεί να γίνει με ελάχιστο καθαρό πλάτος
(εσωτερικά) 2,50 μέτρα σε όποιο σημείο αποφασίσει ο τεχνικός σύμβουλος μετά από
διαβούλευση με τους ιδιοκτήτες και αφότου ικανοποιηθεί το αίτημα του Συμβουλίου για
διευθέτηση του τοίχου που είναι εκτός συνόρων και παρεμβαίνει στο δρόμο. Σε διαφορετική
περίπτωση η στάση να κατασκευαστεί βάση των αρχικών διαστάσεων.

4.2 Για τον ετοιμόρροπο τοίχο στην πάροδο της οδού Κολοκοτρώνη να προχωρήσει ο
σχεδιασμός και ταυτόχρονα να ελεγχθεί ο φάκελος άδειας οικοδομής και να ζητηθεί νομική
συμβουλή κατά πόσο το Κοινοτικό Συμβούλιο είναι υπεύθυνο για το κόστος στήριξης

4.3 Να ζητηθεί η εγγραφή δρόμου Ιθάκης ως είναι κατασκευασμένη επί τόπου.
4.4 Να αναθέσει στον κύριο-να εξετάσει την περίπτωση χαλασμένου τοίχου στην

είσοδο του κυρίου••ΙΙτης ~δού Απ. Αντ!fέα~φ~ει_εισήγηση στο συμβούλιο για λήψη
απόφασης
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- 4.5 Να ζητηθεί συνάντηση με έπαρχο Λεμεσού για σύσταση Συμβουλίου Αποχετεύσεως

Πισσουρίου
4.6 Να ζητήσει από Έπαρχο την συμμετοχή του κυρίου••••• ως τεχνικού συμβούλου

της Κοινότητας για θέματα κατολίσθησης στην τεχνική επιτροπή Λιμνών
4. 7 Να τιμήσει του 4 άριστους μαθητές της Κοινότητας κατά την παγκοινοτική συνάντηση

στις 22/03/2020
4.8 Να αυξήσει το ποσό για ασφαλτοστρώσεις το 2020 από 40000 σε 80000 με την

μεταφορά 20000 ευρώ από την συντήρηση κτιρίων και 20000 από τα πάγεια του συμβουλίου.

4.9 Να προκηρυχθούν προσφορές για
• Την αγορά και τοποθέτηση ράμπας αναπήρων στην παραλία
• Την δημιουργία παρκινγκ αναπήρων παρά την παραλία
• Την αγορά και προμήθεια των βασικών ειδών υγιεινής
• Την αγορά υπηρεσιών ηλεκτρολόγου
• Την αγορά και προμήθεια των βασικών υλικών οικοδομής
• Την αγορά υπηρεσιών για την εκπαίδευση του προσωπικού και την καθοδήγηση

του σε λογιστικές διαδικασίες και άλλων συναφών εργασιών

4.1 Ο Να κατακυρώσει την προσφορά της εταιρείας•••••••••••. ύψους
1370 ευρώ, αναφορικά με την αλλαγή σπασμένων γυαλιών και εφαρμογής σούστας δαπέδου
στο Πολυδύναμο Πολιτιστικό Κέντρο.

4.11 Η ετήσια αιμοδοσία εις μνήμην του
Κοινοτικό Συμβούλιο Πισσουρίου

θα διοργανώνεται από το

4. 12 Να αποδεκτεί αίτημα της εταιρείας « 8> για τον τρόπο διευθέτησης των
οφειλών που αναλογούν σε συγκεκριμένα οικόπεδα για εξασφάλιση της αντίστοιχης βεβαίωσης
εξόφλησης.

Σύνταξη Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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